



# Dagordning för Svenska Rugbyförbundets styrelsemöte 2024-09-18

**Datum:** 18:e September 2024

**Tid:** kl. 19.00 – 22.00

**Plats:** Digitalt via Teams

**Kallade:** SRF:s styrelse, suppleanter, valberedningen, GS

Närvarande:

Anders Blixt (AB)	Kassör
Lina Olausson (LO)	Ledamot
Karin Ripol (KR)	Ledamot
Patrik Holm Thisner (PHT)	Suppleant
Neil Johnson (NJo)	Generalsekreteraren
Patrik Hillelsson (PH)	Ordförande Valberedningen

## Formalia

1. Mötets öppnande  
*AB öppnar mötet*
2. Närvaro och beslutsrätt  
*PHT går in för MH*
3. Val av mötesordförande  
*AB väljs av mötet*
4. Val av mötessekreterare  
*LO, sittande, väljs av mötet*

5. Val av mötesjusterare  
*KR och PHT väljs av mötet*

6. Per Capsulam beslut

När	Beslut
2024-09-08	Beslutat att nominera Francois Dubos till REs styrelse.

7. Godkännande av dagordning  
*Mötet godkände dagordningen*
8. Genomgång av föregående mötesprotokoll  
*Mötet gick igenom föregående protokoll och det godkändes.*

## Beslutsärenden

1. Tävlingskommiten  
*Punkten utgår*

2. Tävlingsbestämmelser  
*Straffbestämmelserna i TB är inte förenliga med förbundets stadgar. TB behöver därför revideras för att harmonisera med både SRF:s som RF:s stadgar, vilket resulterar i förändrade uppgifter, arbetsrutiner och mandat för TK. Som en del av denna förändring kommer DN få ett utökat ansvar, vilket även innebär att deras arbetsrutiner och styrdokument behöver ses över och uppdateras. För att säkerställa en samordnad uppdatering av både DN och TK:s bestämmelser och arbetsordningar, föreslås att arbetet görs gemensamt. Anja Näslund, som har mycket god kunskap om förbundets stadgar, föreslås bistå i detta arbete.*

*Beslut: att uppdra åt Disciplinnämnden och Tävlingskommittén att gemensamt uppdatera sina styrdokument och arbetsrutiner så att de är förenliga med deras*



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

uppdrag och SRF stadgar. Vidare ska Anja Näslund kontaktas för att bistå med sin expertis i stadgefrågor. AB åtar sig att mejla de berörda.

3. *Profixio, sportlomo*

*Vi har inte fått kontakt tillbaka från Profixio, men vi skickar en påminnelse där om att vi vill ha ett möte.*

## Rapportärenden

1. Generalsekreterarens rapport

*Föredragande NJ. Nuläge medaljer till div1 finaler är fixade. USM, bollar är på väg till Vänersborg. 7 kartonger med bollar finns i Stockholm hos Macron för skolverksamhet storlek 3-4. PHT har möjlighet att hämta bollarna. Just nu saknar vi domare till USM, men från SRFs avtalssida är nästan allt klart, det saknas domare för u8, u10 och u12. Är det prioriterat att vår anställd i mälardalen Dustin Jinka skall komma ner till USM, styrelsens svar blir nej, då vi inte ser nyttan med att han representerar utanför sitt arbetsområde.*

*Årsmöte Rugby Europe kommer gå av stapeln i nov. Vi behöver ta ett beslut gällande vilken av kandidaterna för ordförandeposten som vi ska backa.*

*NJ kommer med förslag på hur vi ska investera de pengarna vi får in från kommande landskamper. Förslag är att göra en "super week" i Stockholm och arrangera våra två landskamper som är back to back på Stadion. Styrelsen ställer sig positivt till den idén.*

*Idrott destination Uppsala 15-16 oktober. NJ medverkar.*

*Ett annat förslag från NJ är att vi skall satsa på SM-veckan nu när säsongen för 7s har ändrats. Vi kan ha kval i maj och sen vara med på SM-veckan 2026 Karlstad. Styrelsen var positiv till förslaget.*

2. Kassör

*Föredragande AB, bakgrund: Stockholm Exiles har en fodran på Pingvin Rugby Club efter en WO, men har fått bristfällig hjälp av TK för att kunna hantera detta ärende.*

*Beslut: Att undersöka hur vi kan ge Pingvin ett sätt att betala tillbaka dessa pengar till Exiles och se till att detta ärende hamnar hos rätt instans.*



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

3. Administrationsrapport/ Organisations rapport

*Föredragande LO, vi har haft ett möte den 16/9 2024 med Stockholm Berserkers och IGR (International Gay Rugby) på begäran från berserkers för att diskutera SRFs nya policy för transpersoner. Många bra frågor kom upp på mötet, bland annat hur vi ska implementera denna policy och hur vi ska se till att det är en så låg tröskel som möjligt att delta i svensk rugby för alla utan att bryta mot vår policy.*

*Förslag till beslut: Att låta en arbetsgrupp från Stockholm Berserkers ta fram ett implementeringssätt för vår nya beslutade policy som riktar sig till de transpersoner som vill delta i Svensk rugby på policyns villkor.*

*Beslut: Beslutar enligt förslag.*

*En annan diskussion gick kring föreningskonferens och styrelsens arbete med vår långsiktiga strategi, Strategi 2030. Här behövde vi besluta om nästa fysiska möte för styrelsen.*

*Beslut: Arbetshelg Helgen V.48 eller ev. v.49. gärna på västkusten Neil tar med till Gunnar och säkerställer att han kan vara med också. Föreningskonferens kommer i januari och blir "Presentation av strategi 2030"*

4. Tävlingsrapport

Utgår

5. Rapport från ungdomskommittén

*Föredragande PHT, ett ungdomsregelverk skickas ut på remiss efter USM sedan skall föreningarna skicka feedback till UK som har det klart till slutet av året. För kommande USM saknas det domare till klasserna u8, u10, u12.*

*Exiles har bett om fler matcher för deras P18 och P16 och önskar göra detta med andra nordiska lag. Här får klubbar själva arrangera och söka pengar för detta, att söka pengar kan de be SRF om hjälp med.*



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

6. Rapport från kommunikation och marknadsföring

*Föredragande LO, En grafisk profil för förbundet håller på att tas fram, Felicia Roos är grafiker och assisterar i detta, här kommer även Gunnar Mattiason också loopas in för att bistå i arbetet.*

7. Ordförandens rapport

*Föredragande AB, vi behöver arbeta med Strategi 2030, och kommer ha två fysiska möten framöver. Vi behöver veta hur styrelsen ska förbereda sig på bästa sätt. Vi behöver göra en utvärdering över strategi 2025 och se hur den har jobbats med.*

*Verksamhetsplanen, idag jobbar vi lite som "öar" i rugbysverige där vi behöver bli bättre på att se till hur vi implementerar saker och ser till att alla har rätt information. Vi behöver kolla på hur vi arbetar med och mot verksamhetsplanen. Hur följer vi upp delar i verksamhetsplanen. Vi behöver kolla vilka punkter i verksamhetsplanen som ligger under vilket/vems arbetsområde, sen behöver den som arbetar med ett visst arbetsområde att veta om hur verksamhetsplanen ser ut. Vi markerar ut med namn i ett dokument vilka områden som skall in i vilka rapporter.*

*Avtal med RE*

*Avtal med Pingvin*

8. Utbildning och Antidoping

*Utgår*

9. Aktiviteter

*Styrelseutbildning från RF den 2 okt, där flera från styrelsen kommer delta.*

*Damriksdag är på gång. Se punkten demokrati och jämställdhet.*

10. SDF:s

*Inget inkommet*



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)

## Övriga verksamhetsområden

### 1. Demokrati- och jämställdhet

*Föredragande KR, KR var med på mötet med IGR och Stockholm Berserkers, punkten redan diskuterats se ovan.*

*Damriksdag är på gång. Det finns en budget som består av öronmärkta pengar till främjande för damrugby. Vi behöver se till att vi uppfyller kraven för dessa pengar vi sökt så vi kan rapportera tillbaka. Damriksdagen ska starta med ett möte på teams, sedan kan man jobba regionalt i mindre grupper. Efter detta ha ett gemensamt fysiskt möte för att sammanstråla idéer från de regionala grupperna.*

### 2. Nominering

*RE commitees, gå ut med ansökan, LO och KR.*

## Övriga ärenden

### 3. Nästa möte

16 okt 2024. Kl.19.00

---

Anders Blixt, vice ordförande

---

Lina Olausson, sekreterare

---

Karin Ripol, justerare

---

Patrik Holm Thisner, justerare



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)



Email: [kansli@rugby.se](mailto:kansli@rugby.se)